



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

April 21, 2020

Dear WCS Community,

Over the past week, I have spoken to several parents about whether students need to do the work posted online or sent to them by their teacher, and the answer is YES, because it is very important they stay active academically as much as possible.

I strongly believe that whether something is counted or graded is not nearly as important as helping our students keep up their skills. In fact, by September, our students will have been out of school for nearly six months. A typical summer vacation is about 11 weeks, and this crisis will have kept them out almost 24 weeks!

On our coronavirus page at [wcskids.net](http://wcskids.net), we have added some important information about grading for ALL students in the district. My experience has shown me that children do their best when the adults in their lives have high expectations for them. Those adults can include their teachers, support staff, and principals, but more importantly, their parents and caregivers at home.

Let's use this opportunity to set very high expectations for our children to do the schoolwork given to them, so they can start next year in a good place both emotionally and academically. As always, if you have any questions or need support, please contact your child's teacher or school principal.

Please continue to stay safe and be healthy!

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

21 أبريل 2020

عزيزي المجتمع WCS،

خلال الأسبوع الماضي، تحدثت إلى العديد من أولياء الأمور حول ما إذا كان الطلاب بحاجة إلى القيام بالعمل المنشور عبر الإنترنت أو المرسله إليهم من قبل معلمهم، والجواب هو نعم، لأنه من المهم جدا أن يبقوا نشطين أكاديميا قدر الإمكان.

واعتقد اعتقادا راسخا أن ما إذا كان هناك شيء ما تحسب أو متدرج ليست بنفس أهمية مساعدة طلابنا على الحفاظ على مهاراتهم. في الواقع، بطول أيلول/سبتمبر، سيكون طلابنا خارج المدرسة لما يقرب من ستة أشهر. عطلة الصيف النموذجية حوالي 11 أسبوعا، وهذه الأزمة سوف تبقى لهم ما يقرب من 24 أسبوعا!

على صفحة الفيروس التاجي لدينا في [wcskids.net](http://wcskids.net)، أضفنا بعض المعلومات الهامة حول الدرجات لجميع الطلاب في المنطقة. وقد أظهرت لي تجربتي أن الأطفال بذل قصارى جهدهم عندما يكون لدى البالغين في حياتهم توقعات كبيرة بالنسبة لهم. ويمكن لهؤلاء البالغين أن يشملوا مدرسيهم وموظفي الدعم ومديري المدارس، ولكن الأهم من ذلك أن والديهم والقائمين على رعايتهم في المنزل.

دعونا نستنتج هذه الفرصة لوضع توقعات عالية جدا لأطفالنا للقيام بالاعمال المدرسية المعطاة لهم، حتى يتمكنوا من البدء في العام المقبل في مكان جيد عاطفيا وأكاديميا. كما هو الحال دائما، إذا كان لديك أي أسئلة أو تحتاج إلى دعم، يرجى الاتصال بمدرس طفلك أو مدير المدرسة.

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية!

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه

المشرف